
 

  

ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 20/09/2020

Του:    Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας
           
            
ΘΕΜΑ: «Η έλλειψη γιατρών δημιουργεί προβλήματα στην Ανατολική Πυλία 

Μεσσηνίας»

Κύριε Υπουργέ,

Στην  Ανατολική  Πυλία  Μεσσηνίας  υπάρχουν  τα  Περιφερειακά  Ιατρεία  Λογγάς,
Χαρακοπιού και Κορώνης. Σύμφωνα με πληροφορίες από ντόπιους κατοίκους, το Κέντρο
Εφημερίας στο Περιφερειακό Ιατρείο Λογγάς έχει έναν αγροτικό ιατρό, με έναν δεύτερο
αγροτικό γιατρό να ενισχύει το εν λόγω ιατρείο, περιστασιακά, στα πλαίσια της σεζόν.
Κάθε  γιατρός  κάνει  έξι  εφημερίες  τον  μήνα  και  παίρνει  ρεπό.  Σε  περίπτωση  που
καθυστερήσει να πάει δεύτερος αγροτικός γιατρός, υπάρχουν τουλάχιστον έξι μέρες τον
μήνα που δεν καλύπτεται η εφημερία. Το πρόβλημα των παροχών υγείας σε ολόκληρη
την  περιοχή  επιδεινώνεται  από  την  έλλειψη  ασθενοφόρου.  Επιπρόσθετα,  εδώ  και
δεκαπέντε με είκοσι χρόνια, παραμένει στα χαρτιά το αίτημα προς το Υπουργείο Υγείας
για τη δημιουργία του «Κέντρου Υγείας Αιπείας», στον Άγιο Ανδρέα, ενώ οι κάτοικοι της
Κορώνης ζητούν τη μόνιμη στελέχωση του Αγροτικού Ιατρείου, σε εικοσιτετράωρη βάση
και όχι μόνο τους θερινούς μήνες. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να ενισχύσετε το σύνολο των υποδομών Υγείας στην άνω περιοχή, τόσο με
ανθρώπινο δυναμικό, όσο και με εκείνα τα τεχνικά μέσα, που κρίνονται απαραίτητα για
την εύρυθμη λειτουργία των εν λόγω υποδομών, προς εξυπηρέτηση των ασθενών; 

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

https://www.gargalianoionline.gr/%CE%BC%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B7%CE%BD%CE%AF
%CE%B1-%CF%80%CF%81%CF%8C%CE%B2%CE%BB%CE%B7%CE%BC%CE%B1-%CE%B3%CE
%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%B1%CE%BD%CE%B1%CF%84%CE%BF%CE%BB
%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CF%80/ 
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